

[Subscribe](#)[Past Issues](#)[Translate ▼](#)

[View this email in your browser](#)



March 12, 2024

This publication contains time-sensitive information directed to Club Executives

and members and pertains to CFUW activities and events.

Please send relevant pieces to ALL Club members.

2024 Proposed Resolutions / Résolutions proposées de 2024

ENGLISH: We are pleased to forward to you the Proposed Resolutions for the July 2024 Policy Session. Thank you to this year's Proposers: the Advocacy Standing Committee, CFUW North Delta/Surrey, CFUW Georgetown, and CFUW Nanaimo.

Please click on the titles of the Proposed Resolutions below to view the Word Document containing the Resolved Clauses, Background, Implementation, and Bibliography.

FRANÇAIS : Nous avons le plaisir de vous transmettre les résolutions proposées pour la session politique de juillet 2024. Nous remercions les auteurs de cette année : le Comité de défense des intérêts, la FCFDU North Delta/Surrey, la FCFDU Georgetown et la FCFDU Nanaimo.

Veuillez cliquer sur les titres des Résolutions proposées ci-dessous pour consulter le document Word contenant les clauses résolues, le contexte, la mise en œuvre et la bibliographie.

[Subscribe](#)[Past Issues](#)[Translate ▼](#)**Resolution 1 – CFUW Advocacy Standing Committee / Comité de défense des intérêts de la FCFDU**English: [Archiving Select CFUW Adopted Resolutions I](#)Français: [Archivage de certaines résolutions adoptées par la FCFDU I](#)**Resolution 2 – CFUW Advocacy Standing Committee / Comité de défense des intérêts de la FCFDU**English: [Archiving Select CFUW Adopted Resolutions II](#)Français: [Archivage de certaines résolutions adoptées par la FCFDU II](#)**Resolution 3 – CFUW Advocacy Standing Committee / Comité de défense des intérêts de la FCFDU**English: [Archiving CFUW Adopted Resolutions Identified for Combining](#)Français: [Archivage des résolutions adoptées par la FCFDU identifiées pour être combinées](#)**Resolution 4 – CFUW Advocacy Standing Committee / Comité de défense des intérêts de la FCFDU**English: [Combined CFUW Adopted Resolutions](#)Français: [Résolutions adoptées par la FCFDU à combiner](#)**Resolution 5 – CFUW North Delta / Surrey**English: [Restore and Preserve Canada's Peatlands](#)Français: [Restaurer et préserver les tourbières du Canada](#)**Resolution 6 – CFUW Georgetown**English: [National Database Documenting the Impact of Unsafe Drinking Water on Health in First Nation Communities](#)Français: [Base de données nationale documentant l'incidence de l'eau potable insalubre sur la santé des communautés des Premières Nations](#)**Resolution 7 – CFUW Nanaimo**English: [Preserving Deep Sea Ecosystems](#)Français: [Préserver les écosystèmes des grands fonds marins](#)**Resolution 8 – CFUW Advocacy Standing Committee / Comité de défense des intérêts de la FCFDU**

La traduction française de cette résolution n'a malheureusement pas encore été reçue. Elle sera publiée dans un prochain bulletin d'information.

Resolution 9 – CFUW Advocacy Standing Committee / Comité de défense des intérêts de la FCFDU

English: [Incentives to Adopt New Service Standards for Long Term Care](#)

La traduction française de cette résolution n'a malheureusement pas encore été reçue. Elle sera publiée dans un prochain bulletin d'information.

Amendments / Amendements

ENGLISH: CFUW Clubs and Committees are encouraged to discuss, consider, and debate the Proposed Resolutions and, if they wish, submit amendments to their Resolved Clauses. For guidance on how Clubs may review Resolutions, please see the documents linked below.

An amendment is a proposed change that is relevant to the subject of the Resolved Clause, is offered as an improvement, and does not introduce a new subject. At the CFUW Policy Session at the AGM in July, the Resolved Clauses are the only part of the Resolution subject to a vote. You can submit suggestions regarding the Background, Implementation, and Bibliography in the “Other Comments” section at the end of the Amendment Form.

This year, **amendments will be submitted online using Google Forms—not by email as in previous years.** You do not need an account to use the form. You will receive an email confirming your response has been submitted. You can also watch the recording of the Resolutions Amendments Workshop held on March 4 [here](#).

Submit amendments through this link:
<https://forms.gle/MvTTDLySGu3PUin19>

Please fill out an Amendment Form for each Proposed Resolution you would like to amend. **All amendments must be submitted through the Amendment Form above no later than 12pm ET on April 24, 2024.** Late submissions will not be accepted.

[Subscribe](#)[Past Issues](#)[Translate ▼](#)

received for that Resolution and will consider if such amendments should be integrated into the Resolved Clause(s). They may work with the Resolutions Committee to finalize re-wording. An amendment may be accepted in whole or in part, or it may be rejected.

If accepted, amendments will be incorporated into the Resolved Clause(s). Similar proposed amendments may be combined to strengthen a Resolved Clause. If not accepted, there is still an opportunity for the Amender to bring the amendment(s) forward for debate at the Proposers and Amenders meeting on May 30, or on the floor when the Resolution is presented at the Policy Session in July.

For each Resolution, there will be a spreadsheet recording the amendments and the Proposers' responses to them—i.e., whether they accept or reject each amendment and why. These spreadsheets will be published alongside the revised wording of the Proposed Resolutions on May 23. **Please consult the spreadsheets to determine whether your amendments have been accepted or rejected.**

If you have any questions, please contact National Advocacy and Policy Specialist Kenzie Zimmer at advocacy@cfuw-fcfdu.ca and copy Resolutions Committee Chair Grace Hollett at graceh@nl.rogers.com

FRANÇAIS : Les clubs et comités de la FCFDU sont encouragés à discuter, examiner et débattre des résolutions proposées et, s'ils le souhaitent, à soumettre des amendements à leurs clauses résolues. Pour obtenir des conseils sur la manière dont les clubs peuvent examiner les résolutions, veuillez consulter les documents dont le lien figure ci-dessous.

Un amendement est une proposition pour changer ce qui concerne le sujet de la clause résolue, qui est proposée comme une amélioration et qui n'introduit pas un nouveau sujet. Lors de la session politique de la FCFDU à l'AGA de juillet, les clauses résolues sont la seule partie de la résolution soumise au vote. Vous pouvez y soumettre des suggestions concernant le contexte, la mise en œuvre et la bibliographie dans la section « Autres commentaires » à la fin du formulaire d'amendement.

Cette année, les amendements seront soumis en ligne à l'aide de Google Forms - et non par courriel comme les années précédentes. Vous n'avez pas besoin d'un

Soumettez vos amendements via ce lien :
<https://forms.gle/MyCS62hSy4v7uA7o7>

Veillez remplir un formulaire d'amendement propre à chaque résolution proposée que vous souhaitez amender. **Tous les amendements doivent être soumis via le formulaire d'amendement ci-dessus au plus tard à 12h00 ET le 24 avril 2024.** Les soumissions tardives ne seront pas acceptées.

Pour chacune des neuf résolutions, les auteures de la résolution examineront tous les amendements reçus pour cette résolution et détermineront si ceux-ci doivent être intégrés dans les clauses résolues. Elles peuvent collaborer avec le comité des résolutions pour finaliser la reformulation. Un amendement peut être accepté en tout ou en partie, ou être rejeté.

S'ils sont acceptés, les amendements seront incorporés dans les clauses résolues. Des amendements similaires peuvent être combinés pour renforcer une clause résolue. S'ils ne sont pas acceptés, l'auteure de l'amendement a toujours le choix de soumettre ses amendements au débat lors de la réunion des auteurs de résolutions et d'amendements du 30 mai, ou lors de la présentation de la résolution à la session politique du mois de juillet.

Pour chaque résolution, une feuille de calcul enregistrera les amendements et les réponses des auteurs de leur résolution, c'est-à-dire si elles acceptent ou rejettent chaque amendement et pourquoi.

Ces feuilles de calcul seront publiées avec la version révisée des résolutions proposées le 23 mai. **Veillez consulter les feuilles de calcul pour savoir si vos amendements ont été acceptés ou rejetés.**

Si vous avez des questions, veuillez contacter la spécialiste du bureau nationale de la défense des intérêts et des politiques, Kenzie Zimmer, à l'adresse advocacy@cfuw-fcfdu.ca et la Présidente du comité des résolutions, Grace Hollett, à l'adresse graceh@nl.rogers.com

Subscribe

Past Issues

Documents

Translate ▼

- [Guide for Club Review of a CFUW Resolution](#)
- [Resolutions Information and Guidelines 2023-2024](#)
- [Adopted Resolutions Book 2023](#)
- [Livre des résolutions adoptées 2023 \(FR\)](#)



Copyright (C) 2023 | CFUW | All rights reserved.

Our mailing address is:

815 St. Laurent Blvd, Unit 230

Ottawa, Ontario

K1K 3A7

Want to change how you receive these emails?

You can [update your preferences](#) or [unsubscribe](#)